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ZAPISNIK 

 
 
sa 20. sjednice Odbora za prostorno uređenje, zaštitu okoliša i graditeljstvo Skupštine 
Istarske županije održane dana 07. prosinca 2020. godine s početkom u 10,00 sati putem 
online – video konferencije. 
 
Konstatira se da su sjednici nazočni: predsjednik Odbora Aleksa Vale, te članovi Vili Rosanda, 
Suzana Ladavac, Robert Velenik, Milio Bulić, Divna Radolović Rosanda, Davor Komar i 
Radovan Cvek. 
 
Opravdano odsutan: Josip Anton Rupnik. 
 
Osim članova Odbora sjednici prisustvuju: službenik koji privremeno obnaša dužnost 
pročelnika Upravnog odjela za održivi razvoji dr.sc. Mirko Radolović, pomoćnica pročelnice 
Stručne službe Skupštine Melita Ferenčić. 
 
Sjednicu otvara predsjednik Odbora Aleksa Vale, pozdravlja prisutne, konstatira kvorum i 
predlaže slijedeći 
 

 
DNEVNI RED 

 

 
1. Prijedlog Odluke o privremenom upravljanju nautičke luke Bunarina 

2. Prijedlog Odluke davanja koncesija na pomorskom dobru na području Istarske 

županije za 2021. godinu 

3. Razno  

 
Jednoglasno se usvaja predloženi dnevni red.  
 
 

Ad-1. 
Prijedlog Odluke o privremenom upravljanju nautičke luke Bunarina 

 

Dr.sc. Mirko Radolović obrazlaže predmetnu točku. 



                                                             
 

Odbor za prostorno uređenje, zaštitu okoliša i graditeljstvo bez rasprave jednoglasno donosi  
 

ZAKLJUČAK 
 

Podržava se Prijedlog Odluke o privremenom upravljanju nautičke luke Bunarina te se 
predlaže Skupštini Istarske županije da istu prihvati. 
 
 

 

Ad-2. 

Prijedlog Odluke davanja koncesija na pomorskom dobru na području Istarske 

županije za 2021. godinu 

 

Dr.sc. Mirko Radolović obrazlaže predmetnu točku. 

 

Odbor bez rasprave jednoglasno donosi  
 

ZAKLJUČAK 

 

Podržava se Prijedlog Odluke davanja koncesija na pomorskom dobru na području Istarske 

županije za 2021. godinu te se predlaže Skupštini Istarske županije da istu prihvati. 

 

 

 

Ad-3. 

Razno 

 
Divna Radolović Rosanda izvještava Odbor da je 03. prosinca 2020. godine bila javna 
rasprava vezana za izmjene i dopune Prostornog plana Općine Medulin. Navodi da kod 
donošenja takvih planova treba biti oprezan i zabrinut.  
Riječ je o Kamenjaku i dodatnim vezovima koji se planiraju. Navodi da načelnik Općine 
napominje da će se tim planom još više štititi priroda, iako svjedoče da to nije tako posebno 
što se tiče ekološke mreže i Natura Histrice.  
Divna Radolović Rosanda navodi da se planira još 100 dodatnih vezova u ŠRD kanaliću, 
smatra da je sveukupan broj od 300 vezova preveliki i da kanalić odnosno Vinkuranska vala 
ne trpi toliku količinu vezova.  
Navodi da im nije jasno čemu dodatnih 50 vezova u Podlokvi u Premanturi koja je sastavni 
dio zaštićenog područja Kamenjaka. 
Za kraj navodi da mještani spremaju primjedbe i prijedloge koje će potpisati i predati do 18. 
prosinca 2020. godine.  
 
 
Mirko Radolović navodi da će stavljanje van snage Plana posebnih obilježja Kamenjak biti 
na Skupštini jer je Skupština donijela plan pa ga samim time mora staviti i van snage. 
Trenutno je vani javna rasprava i može se davati primjedbe. Paralelno su vani obje rasprave 
koje se odnose na izmjenu i dopunu Prostornog plana Općine Medulin i stavljanje van snage 
Plana posebnih obilježja. Pojašnjava da su se propisi promijenili u odnosu na period kada je 
donijet Plan posebnih obilježja pa je stoga potrebno isti staviti van snage i to područje urediti 
prostornim planom Općine Medulin. Međutim, naglašava da i u slučaju da Kamenjak neko 



                                                             
 

kratko vrijeme bude bez plana, nije moguće nikakvo uzurpiranje prostora, jer Prostorni plan 
Istarske županije, kao plan višeg reda, to onemogućuje. 
Vezano na Vinkuransku valu navodi da je područje ekološke mreže ali da nije zaštićeno 
područje. Slaže se da treba biti pažljiv i vidjeti što se planira kako se djelatnosti ne bi kosile. 
Ukoliko je tamo određena plaža ne bi trebalo biti i širenje vezova ali to je na razini Općine 
Medulin koja uređuje prostor i daje prijedloge za izmjenu i dopunu svoga djela. 
 
 
 
 
 
Završeno u 10,15 sati 
 
 
Zapisnik vodila:    
            
Manuela Gržinić      

                  Predsjednik 
 

Aleksa Vale, v.r. 
 


